
 

Zápis č. 10/2013 (96) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 25. 11. 2013 
 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ph.D., 
doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Miroslav 
Matýsek, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. 
Peter Janků, Lukáš Urbančok (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Bc. Martin Mašlan  

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., doc. Mgr. Milan Adámek, 
Ph.D., RNDr. Jan Ostravský, CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Ing. 
Tomáš Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

4. Projednání návrhu Aktualizace dlouhodobého záměru FAI pro rok 2014. 

5. Různé.   

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny 
účastníky zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   

Zápis je bez připomínek. 

Z minulého zasedání AS FAI vyplynula kontrola dvou bodů. Proběhla diskuse k otázce 

IP adres, Ing. Vojtek přidělí pro naši fakultu 255 IP adres. Průběžně probíhají kontroly 
MP na parkovišti pro zaměstnance. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 12. 11. 2013: 

 Rektor prof. Sáha informoval o nutnosti zkvalitnění vzdělávacího procesu na UTB 

s přihlédnutím k uplatnitelnosti absolventů. K tomuto tématu rozeslal rektor prof. 

Sáha dopis děkanům k vyjádření se ke zkvalitnění edukačních procesů.  

 Kvestor RNDr. Černý informoval o probíhajících pracích na rozpočtu UTB.  

 Kvestor RNDr. Černý informoval o plánovaném stěhování ústavů FT do budovy 
Laboratorního centra. Jako termín uvedl druhou polovinu února 2014. 
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 AS UTB schválil II. Změnu Studijního a zkušebního řádu UTB. 

 Dr. Illík poukázal na velmi dobrou funkčnost obrazové lišty univerzitních a 
fakultních stránek. Doporučil její co největší využití např. propagace voleb do 
fakultních akademických senátů. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   

Děkan FAI informoval o přijetí již zmíněného dopisu od rektora. Proděkani FAI předloží 
analýzu daného problému a tato otázka bude projednávána na úrovni Kolegia děkana.  

Děkan FAI dále informoval, o tom, že v průběhu příštího roku se uvolní prostory 
využívané dvěma ústavy FT. Využití těchto prostor bude především doktorandy FAI, 
taktéž byli osloveni vedoucí ústavů, kteří mohou podat požadavky na využití místností. 
Prostory budou nabídnuty také k dispozici rektorátu UTB. Návrh využití prostor má 
být zaslán kvestorovi UTB příští pondělí.  

Prod. Prokop informoval o připravované akci Erasmus Week. Jedná se o týden přednášek 
přednášejících zahraničních partnerů. Akce proběhne v týdnu od 21. 3. 2014.  

Dále prod. Prokop informoval o možnostech výjezdů studentů do zahraničí. Započitatelné 
jsou pobyty delší než 1 měsíc. Každý ze studentů DSP by studijní zahraniční pobyt měl 
v rámci doktorského studia absolvovat.     

ad 3) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2014/2015 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 

uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

Tento materiál byl předložen na minulém zasedání AS FAI. Materiál je až na drobnosti 
a termíny identický se směrnicí předloženou v loňském roce. Připomínky členů 
Legislativní komise bylo možno zaslat elektronicky. Došlo k upřesnění v čl. 6, kde byla 
upřesněna problematika vrácení poplatku za přijímací řízení – poplatky jsou nevratné. 
Další dotazy z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 96/1 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce.  

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 96/1 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
pro akademický rok 2014/2015 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce. 
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ad 4) Projednání návrhu Aktualizace dlouhodobého záměru FAI pro rok 2014. 

Tento materiál je vypracován v souladu se schváleným materiálem - Aktualizace 
dlouhodobého záměru  UTB pro rok 2014. Na úrovni vedení fakulty byl materiál již 
připomínkován. Došlo ještě k úpravě 4. věty v článku I.1. Věta zní: Připravit a předložit 
návrh nového studijního zaměření v DSP. Proběhla diskuse vhodnosti a možnosti 
akreditace nového Bc. a Mgr. studijního oboru. Předložený návrh bude detailně 
projednán na zasedání Legislativní komise AS FAI dne 2. 12. 2013 ve 13.00 hod.  

ad 5) Různé.  

Dr. Matýsek přednesl nejdůležitější zprávy ze zasedání RVŠ dne 21. 11. 2013: 

 Vystoupil ministr školství, mládeže a tělovýchovy prof. Štys. 

 Byly předneseny ekonomické informace. Na VŠ je plánováno o 15% finančních 
prostředků méně než v roce 2013 a dojde ke snížení počtu studentů o 4,8%. 

 Dojde ke změně personálního složení Rady programů, kde má být nově 
zastoupena Česká konference rektorů stejným počtem jako Rada VŠ. 

 Byly předneseny informace o Registru uměleckých výstupů.    

Dr. Sysel navrhl k jednání otázku možnosti povinných přednášek. Proběhla diskuse, na 
základě které je nutno zjistit možnosti dle Studijního a zkušebního řádu UTB nebo 
vyššího předpisu. Otázka povinných přednášek byla diskutována i s ohledem na jeden 
z možných nástrojů ke zkvalitnění výuky viz dopis od rektora. Je nutno tuto otázku 

projednat s prorektorkou doc. Prokopovou. 

Dr. Vojtěšek vznesl dotaz týkající se možnosti přestupu studenta mezi obory dva měsíce 

po zahájení ZS. Prod. Ostravský sdělil, že takový přestup není možný a prověří, zda 
nedošlo k pochybení. 

L. Urbančok vznesl dotaz na možnost použití tiskárny ve vstupním prostoru budovy U5 
všemi studenty a ze všech počítačů. Tiskárna ve studovně je díky přednáškám ve 
studovně často nedostupná. Bylo mu odpovězeno. 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 9. 12. 2013 ve 13.00 hod 

v zasedací místnosti 51/606.  

 
Ve Zlíně dne 27. 11. 2013 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 


